

EVs Electrify Egypt Expo & Conference Summary

The event's summary (EN):

EVs Electrify Egypt Expo & Conference marks its inaugural edition at the Egypt International Exhibition Center (EIEC) from October 10th to 12th, 2024, under the auspices of the Egyptian Prime Minister's Office, the Ministry of Trade and Industry, the Ministry of Environment, the Ministry of Supply and Internal Trading, the Arab Organization for Industrialization, the General Authority for Investment and Free Zones (GAFI), the General Organization for Export and Import Control, the National Investment and Administration Authority, and the Internal Trade Development Authority.

The summit aims to showcase the latest innovations in electric vehicle technology, in line with Egypt's efforts to achieve carbon neutrality, encourage economic entities to engage in carbon emission reduction activities, and make strides towards a more sustainable future, in alignment with Egypt's Vision 2030.

The summit provides a dynamic platform for local, regional, and global industry leaders to foster collaboration, display cutting-edge technologies, and drive forward the electric mobility agenda. With a vast exhibition space of 10,000 square meters, featuring more than 300 exhibitors, interactive displays, and test drives, the summit offers visitors a unique opportunity to explore the future of electric mobility. In addition to the exhibition, the summit will host sessions led by prominent speakers and representatives from the Egyptian government, offering in-depth insights into the industry's trajectory.

نبذة عن القمة باللغة العربية:

قمة مصر الدولية لوسائل التنقل الكهربائية (EVs Electrify) حدثاً بارزاً في قطاع السيارات الكهربائية في نسخته الأولى، والذي يقام بمراكز مصر للمعارض الدولية خلال الفترة من 10 إلى 12 أكتوبر 2024، تحت رعاية رئاسة مجلس الوزراء المصري ووزارة التجارة والصناعة، وزارة البيئة، وزارة التموين، وزارة التجارة الداخلية، والهيئة العربية للتصنيع، والهيئة العامة للاستثمار والمناطق الحرة، والهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات، والجهاز الوطنى للإدارة والاستثمار، وجهاز تنمية التجارة الداخلية.

تهدف القمة إلى عرض أحدث الابتكارات في تكنولوجيا السيارات الكهربائية، وذلك في إطار خطة الدولة لتحقيق الحياد الكربوني وتعزيز انخراط الكيانات الاقتصادية في أنشطة خفض الانبعاثات الكربونية، وتحقيق خطوات نحو مستقبل أكثر استدامة تماشياً مع رؤية مصر 2030. تقدم القمة منصة ديناميكية للقيادات الصناعية المحلية والإقليمية والعالمية لتشجيع التعاون، وعرض التقنيات المتقدمة، ودفع عجلة أجندة التنقل الكهربائي.

بمساحة عرض واسعة تبلغ عشرة آلاف متر مربع، تضم أكثر من ثلاثة عارض، وعروض تفاعلية، واختبارات قيادة، تقدم القمة للزوار فرصة فريدة لاستكشاف مستقبل التنقل الكهربائي. وإلى جانب المعرض، تستضيف القمة جلسات يقدمها متخصصون بارزون وممثلو الحكومة المصرية، مما يوفر رؤى عميقة حول مسار الصناعة.

The event's official website: [EVs \(evs-electrify.com\)](http://evs-electrify.com)